
 
 
Piippo-sukuseuran hallituksen kokous 
 
 
Aika: Tiistai 14.9.2021 kl 18-19:05 
Paikka:  Teams-palaveri 
 
Läsnä: Heli Franciskovic, Marjut Lepokorpi, Anna Piippo-Karjalainen, Kaarina Pilviniemi, Ilkka 
Tiihonen ja Hannele Piippo (pj ja sihteeri) 
 
1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja Hannele Piippo avasi kokouksen kl 18:00. 
 
2. Kokouksen laillisuuden, päätösvaltaisuuden ja osanottajien toteaminen 
Puheenjohtaja totesi kokouksen laillisesti kokoonkutsutuksi, päätösvaltaiseksi ja totesi läsnäolleet.   
 
3. Esityslistan hyväksyminen 
Puheenjohtajan ehdotus esityslistasta hyväksyttiin sellaisenaan kokouksen työjärjestykseksi. 
 
4. Rahastonhoitajan puheenvuoro 
Heli kertoi että 30 jäsentä on maksanut jäsenmaksun.  Yhteensä tuloja ollut 314,41.  Kymmeneltä 
on tullut ylimääräistäkin maksua johtuen siitä että Kaarinan laskutusohjelma lähetti karhumaksun 
melko nopealla aikataululla. Ylimääräiset summat ovat kuitenkin onneksi pieniä.   Sovittiin että Heli 
on yhteydessä liikaa maksaneisiin jäseniin ja sopii takaisinmaksusta.   
Jaska-salin kannatusmaksu 200 euroa on maksettu seuran tililtä.  Muita menoja on ollut 2 eur/kk 
pankkimaksua. 
 
5. Sukupuuvastaavan puheenvuoro 
Todettiin taas kerran, että kehotuksista huolimatta seuran jäseniltä ei tule päivitettyjä tietoja 
koskien sukumme jäseniä, syntyneitä tai poisnukkuneita. 
Edelleen meillä on myös ongelma miten saada sukupuu kaikkien jäsenten näkyville.  Tällä hetkellä 
tiedot vain Kaarinan koneella, Macpohjaisessa ohjelmassa.  Ongelmat liittyen tietosuojan 
varmistamiseen, mikäli MyHeritagen otettaisiin käyttöön, ovat edelleen ratkaisematta ja todettiin 
että tuohon tarvittaisiin ammattilaisen apua jottei lakia rikota.  Kaarina lupasi konsultoida Tapio 
Kankkosta ja asiaan palataan. 
 
6. Kotisivuvastaavan puheenvuoro 
Mallu on jatkanut muistioiden viemistä kotisivulle. 
 
7. Jaska-salin kuulumiset 
Kaarina kertoi että kannatusyhdistyksen jäsenkirje on tullut jakoon.  Koskapa sukuseuramme on 
kannatusjäsen, sovittiin että Kaarina jakaa koko jäsenistölle kyseisen Jaska-salin 
kannatusyhdistyksen jäsenkirjeen.  Tämä viedään myös jäsensivuillemme. 
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Hankkeelle on palkattu hankekoordinaattori Heikki Paavilainen, jonka tehtävänä on edistää 
hanketta yhdessä kunnan kanssa. 
 
3.10. suunniteltu Ryhäsen konsertti (Muuttuvat laulut) on siirtynyt tammikuulle 23.1.2022.  Hannele 
infoaa tästä sukuseuran infomeilissä.  
 
8. Syksyn ohjelman suunnittelu 
Todettiin, että koronatilanteen vuoksi emme järjestä vielä tänä syksynä mitään yhteistä 
tapaamista.  Sen sijaan otamme tavoitteeksi kokoontua 23.1.2022 järjestettävän Muuttuvat Laulut 
konsertin yhteydessä.  
 
9. Muut asiat 
Mallu varmistaa että sukuseuran spostiosoite ei näy enää kotisivulla. 
Ilkka kertoi että Seppo Kuhmonen on hiljattain poistunut joukostamme. 
 
10. Seuraavan kokouksen ajankohta 
Seuraava kokous sovittiin pidettäväksi joulukuussa.  Tällöin ryhdytään valmistelemaan vuoden 2021 
tilinpäätöstä yms.   

 
11. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen kl 19:05. 

 
 
 

Hallituksen puolesta Hannele Piippo, puheenjohtaja 
 
 
 
Heli Franciskovic Anna Piippo-Karjalainen Marjut Lepokorpi  
 
 
Kaarina Pilviniemi Ilkka Tiihonen 


